



China M&A Round-Up

中国并购简报

Issue Highlights

(本期要闻)

- [Fosun to buy remaining shares in Ironshore for \\$1.84 bln](#)
复星收购Ironshore剩余股份再次
扩张保险版图
- [JD.com leads fresh \\$500mln investment in travel site Tuniu](#)
京东3.5亿美元投资途牛 卡位在线
旅游市场

Trends to Watch
Outbound M&A
Inbound M&A
Domestic M&A and
Industry Consolidation
Dbriefs Webcasts
China-Related Reports

并购趋势
中资对外并购
外资对内并购
中国国内并购
中国相关网络广播
其它中国相关报告

Trends to Watch (并购趋势)

[China launches stimulus aimed at local debt crisis](#), WSJ, 05/13/2015

[中国推出解决地方债问题的刺激计划](#), 华尔街日报, 2015年05月14日

Outbound M&A from China (中资对外并购)

Real Estate (房地产行业)

[Fubon Life, Taiwanese insurance giant, offered more than £320 mln to purchase](#)

[iconic British waxwork museum](#), Ered, 05/07/2015

[富邦人寿拟斥资2.3亿英镑收购图索夫人蜡像馆租赁物业](#), 中国投资网, 2015年05月07日

Financial Services (全球金融服务行业)

[Fosun to buy remaining shares in Ironshore for \\$1.84 bln](#), Insurance journal, 05/04/2015

[China's BoCom in talks to buy Brazilian lender BBM](#), Reuters, 05/15/2015

[复星收购Ironshore剩余股份再次扩张保险版图](#), 新浪财经, 2015年05月04日

[交通银行收购巴西BBM银行80%股权的交易接近达成](#), 路透, 2015年05月15日

Technology, Media & Telecommunications (科技、传媒与电信行业)

[Zulily is surging after Alibaba buys 9% of the company](#), China Daily, 05/11/2015

[阿里5600万美元入股美电商Zulily 占股约9.3%](#), 中国日报, 2015年05月11日

Inbound M&A into China (外资对内并购)

No deals were reported for this period.

China Domestic M&A and Industry Consolidation (中国国内并购)

Technology, Media & Telecommunications (科技、传媒与电信行业)

[JD.com leads fresh \\$500 mln investment in travel site Tuniu](#), Yahoo Finance, 05/08/2015

[Harbin Gong Da High-tech Enterprise Development Co Ltd* says plans to acquire Opzoon Technology for CNY 2.5 bln](#), Reuters, 05/12/2015

[京东3.5亿美元投资途牛 卡位在线旅游市场](#), 凤凰财经, 2015年05月12日

[工大高新25亿收购汉柏科技](#), 网易, 2015年05月13日

Energy & Resources (能源与资源行业)

[Citi Heavy plans to buy 80% of Tangshan Kaicheng](#), 4-Traders, 05/07/2015

[GI Technologies plans to take over 100% equities in Tianjin Anpu Shengli Oil Engineering Technology at CNY 800 mln](#), 4-traders, 05/13/2015

[中信重工8.48亿元收购唐山开诚80%股权](#), 网易, 2015年05月06日

[吉艾科技8亿收购安埔胜利延伸油服产业链](#), 网易, 2015年05月13日

Real Estate (房地产信行业)

[Fu Shou Yuan to buy stake in Henan cemetery](#), 4-traders, 05/12/2015

[福寿园斥4240万人币收购安阳五龙80%股权](#), 新浪财经, 2015年05月12日

Healthcare & Life Sciences (医疗卫生与生命科学行业)

[Shenzhen Das Intellitech to acquire Jiuxin Medical Technology](#), 4-traders, 05/05/2015

[达实智能拟购江苏久信医疗科技股份有限公司100%的股份](#), 网易, 2015年05月05日

Dbriefs China Issues Webcasts (中国相关网络讲座)

No upcoming Dbriefs for China Issues are currently scheduled. [Check for the latest announcements and archived webcasts.](#)

China-Related Reports (其它中国相关报告)

Focus on mixed-ownership reform: Deloitte SOE transformation white paper, Issue 2

Focus on mixed-ownership reform is the second white paper published by Deloitte SOE Transformation Initiative Project Management Office. It interprets policies, analyses cases and elaborates practical cases and essentials in operation. (Deloitte China – 2015)

[Read more](#)

聚焦混合所有制改革--德勤国企改革系列白皮书第二辑

德勤国企改革系列白皮书第二辑《聚焦混合所有制改革》从为什么混（混合所有制改革的背景）、谁能混（主体）、跟谁混（对象）、怎么混（重组、上市、员工持股、基金、引入战略投资者五种实现方式）、以及混什么（法人治理结构、日常监管和人才 561;机制保障），全面解读混合所有制改革，并提供可操作的参考案例和操作要点。

[请点击这里下载报告](#)

Related links (相关链接)

[Subscribe to China M&A Roundup](#)
[China M&A Round-up archive](#)
[Asia Pacific Dbriefs webcast series](#)
[US Chinese Services Group](#)
[Global Chinese Services Group](#)

[订阅中国并购简报](#)

[参阅更多中国并购简报](#)

[亚太地区德勤网络讲座](#)

[美国中国服务组](#)

[全球中国服务组](#)

Included are summaries of, and links to, reports of M&A transactions and related news appearing in the media. Neither the Chinese Services Group of Deloitte LLP, nor any of its affiliates or their related entities, has an opinion on the transactions listed. No guarantees are made as to the accuracy of what is reported in the media. No information herein, implied or explicit, should be perceived as an endorsement, assessment or judgment as to the propriety of the transactions by the Chinese Services Group of Deloitte LLP or any of its affiliates or related entities.

此周报中出现的任何对相关并购新闻的概括或援引（以下统称“资料”），都不能构成德勤华永会计师事务所有限公司及其任何德勤子公司、德勤隶属机构（“德勤各成员所”）提供的建议、见解或推荐意见。德勤不承担该等数据、资料或其所含信息的准确无误。此外，上述资料及其所含信息，受时间或其他相关因素所限，均按原貌提供。在此引用的任何资料，不论明示或暗示，都不能视为德勤华永会计师事务所及其成员所对并购交易的恰当性的认可、评估或判断。您及所有各方需自行承担使用该资料及其 152;含信息的风险，并承担使用该数据及其所含信息所导致的全部责任和义务（包括但不限于疏忽行为所致）



30 Rockefeller Plaza
New York, NY 10112-0015
United States



Official Professional Services Sponsor

Professional Services means audit, tax, consulting and financial advisory services.

About Deloitte

Deloitte refers to one or more of Deloitte Touche Tohmatsu Limited, a UK private company limited by guarantee (“DTTL”), its network of member firms, and their related entities. DTTL and each of its member firms are legally separate and independent entities. DTTL (also referred to as “Deloitte Global”) does not provide services to clients. Please see www.deloitte.com/about for a detailed description of DTTL and its member firms. Please see www.deloitte.com/us/about for a detailed description of the legal structure of Deloitte LLP and its subsidiaries. Certain services may not be available to attest clients under the rules and regulations of public accounting.

Copyright © 2015 Deloitte Development LLC. All rights reserved.
36 USC 220506
Member of Deloitte Touche Tohmatsu Limited